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§ 13  

Ansökan om stadsdelsbidrag. Finansiering av 
grannsamverkan och skyltar 

Beslut 
Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att avslå ansökan om 

finansiering av Grannsamverkanskyltar. 

 

Ärendet 
Samverkan mot brott (SAMBO) har skickat ut en förfrågan till 

kommuner i Sverige att genom ett bidrag om 10 000 kronor för 2018-

2019 finansiera en ökad efterfrågan vad gäller skyltar för 

grannsamverkan. Besked till SAMBO om avslag görs via en 

medskickad blankett. 

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 9 februari 2018. 

Dnr 2.4-37/2018 

 

Förslag till beslut 
Stephan Gullberg m.fl. (MP), Anna Jonazon m.fl. (S) och Rashid 

Mohammed (V) föreslog att nämnden skulle ställa sig bakom 

förvaltningens förslag. 

 

Vice ordföranden Ole-Jörgen Persson m.fl. (M) och Åsa Nilsson 

Söderberg (L) lade fram ett eget förslag till beslut och föreslog att 

nämnden skulle ställa sig bakom det. 

 
Ersättaryttrande 

Ersättaren Maurice Forslund (KD) lade fram ett ersättaryttrande:  

Om jag haft rösträtt hade jag ställt mig bakom Ole-Jörgen Persson 

m.fl. (M) och Åsa Nilsson Söderberg (L) förslag. 

 

Beslutsgång 
Ole-Jörgen Persson (M) ställde förslagen mot varandra och fann att 

nämnden hade beslutat att anta MP+ S+V:s förslag. 

 

Reservation  
Reservation anmäldes av Ole-Jörgen Persson (M), Dennis Wedin (M), 

Markku Sirviö (M), Markus Brigander (M), Annika Rosenberg (M) 

och Åsa Nilsson Söderberg (L) till förmån för eget förslag: 
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”Förslag till beslut 
Stadsdelsnämnden beslutar att  

 

1. Bifalla ansökan 

2. Samt därutöver anföra: 

 

Civilsamhället spelar en mycket viktig roll för tryggheten i vår 

stadsdel. Stadsdelen är fylld av goda krafter som på sin fritid arbetar 

ideellt för att skapa en bättre och tryggare framtid och ingjuter 

framtidshopp hos våra invånare. Grannstöd är en mycket viktig 

funktion och det är mycket glädjande att deras verksamhet expanderar 

i den utsträckning som sker. Ansökan om stadsdelsbidrag är för att 

täcka inköp av de skyltar som sätts upp där Grannstöd är aktivt, en bra 

och trygghetsskapande insats. 

 

Att stadsdelsnämnden stödjer det frivilliga trygghetsarbetet i 

stadsdelen borde vara en självklarhet”. 

 


